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Hallo 
  
Wat geen openluchtbad meer? Denk aan de mooie  rustige omgeving waar 
het bad nu ligt.  
Het bad is zeer gezond voor de mensen , geen last van lawaai (binnenbad 
is altijd veel geluid doordat het niet weg kan) Denk ook aan de gloor lucht 
die hier niet is.  
Door de vrijheid die het heeft ,denk aan de bomen en vogels eromheen, is 
het zwemmen hier zeer ONTSPANNEND  
De buitenlucht daar kan niets aan tippen, ZEER GEZOND. 
Denk ook aan alle mooie zomerdagen, hele gezinnen kunnen zich hier dan 
vertoeven. Echt een vacantie gevoel opdoen. 
Ik zou het de gemeente zeer kwalijk nemen als ze de gemeenschap dit zouden 
afnemen. 
Een buitenbad is zeer aantrekkelijk. 
Ik zwem al jaren in het buitenbad en zou dit ook graag hier willen blijven doen. 
En overdekt zwemmen, nee hoor niet voor mij. 
En ik denk zeker dat er naast de paasberg ook wel ruimte is voor een overdekt 
zwembad. 
  
  
Vriendelijke groet Lidy Huijink 


